

8/26/07		
English 9:30am	華語 9:30am	台語 11:00am
Worship & Praise	宣召	宣召
Prayer	敬拜	敬拜讚美
Scripture Reading	代禱及主禱文	代禱及主禱文
1 Pet. 2:9-10	讀經:太 22:37-38	讀經:太 22:37-38
Sermon	信息配搭:秋貴、舞蹈	信息配搭:冬玲、聰輝
Rev. Barber	證道:陳敏欽牧師	Charlene, Shannon
"You Were Created for	受造是爲了討上帝喜悅	證道:陳敏欽牧師
Worship"	詩歌回應: # 404	受造是爲了討上帝喜悅
Offering	願主榮美彰顯	詩歌回應: # 46
Announcements	奉獻禱告	願主榮美在我彰顯
Doxology &	歡迎/報告	奉獻禱告
Benediction	頌榮/祝禱	歡迎/報告
		頌榮/祝禱

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。

【標竿人生40天】a. 今天 1:15 請負責的小組長到208室開會跟進。

b. 第一週的「標竿人生」你是否已將「我們原是他的工作、在基督耶穌裡造成的、爲要叫我們行善、就是神所豫備叫我們行的。」記在心裡？藉著閱讀「標竿人生」這本書，你專注到人生在世這麼重要的問題：「我爲什麼來到這世上？」下週我們將學習認識第二個目的：「團契—神模造你，要你爲神家而活」。讓我們藉著個人操練、團契生活及整個教會的活動，在這六週學習活出這些目的。若你現在要加入「標竿40天」還不算遲。請到佈告欄處選一個小組，並和小組長聯絡。

總負責人：陳德明長老。禱告事項：

- 求神幫助我們，越來越清楚明白「人受造是爲了討神喜悅」
- 求神賜給每個人喜樂的心來敬拜神
- 週年慶籌備：9/28培靈會、9/29佈道會（Potluck）、9/30見証慶祝

【聖餐】下主日恭守聖餐。

【迎新】歡迎這幾個月來本會禮拜或參加活動的新朋友、下主日9/9 到208室中餐，同時更加認識本會牧師、長執及整個教會。屆時請長執及關心新人的同工都參加，如有詢問，請洽黃玲清執事。

【聘牧委員會】聘牧委員於8/5/07召開第一次會議，選出賴瑞珍長老爲”召集人”。委員名單如下：劉富誠長老、黃順天長老、田英康長老、顏明誠長老、謝榮銘執事和陳美如執事（新加入）。弟兄姊妹若有建議，請向各委員或召集人表達。謝謝。

【夏令會】今年費用差額\$10,020。爲此特別奉獻，請註明：夏令會。

【主日學研習會】9/15 8:30am-5:30pm. 有二個主題信息與三個時段的專題。每個時段有華、台、英語課程供學員選擇，請繼續到教育館報名參加。費用：\$15。

【錄音室】四堂「健康成長的人生」的DVD已作好，請到圖書室購買。DVD一套\$20，CD一套\$12，講義一份\$2（購買DVD或CD者可免費索取講義）。

【肢體消息】 a. 請為聶洋弟兄及他的父母代禱。

b. 請為陳陵雲姐妹尋找合適的人來照顧母親、母親能有好的食慾、並給陵雲姐體力及心力來安排等事宜代禱。

c. 請為翁復弟兄能有機會和他母親分享耶穌代禱。

1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.

2. "40 Days of Purpose Driven Life":

a. Cell group leaders please come to room 205 at 1pm for follow up meeting today.

b. Have you memorized "For we are God's workmanship, created in Christ Jesus to do good works, which God prepared in advance for us to do." this verse yet?

Through the study of the book, did you learn about "What On Earth Am I here for?"

Next week we'll learning the 2nd purpose God created us for "Fellowship: You

Were Formed for God's Family". And through our personal exercise, connect with others, activities. We learn to live out the purpose God for us.

In charge person: Derming Chen. Please pray for:

- We can understand that we were planned for God's pleasure**

- we can worship God with joyful heart**

- Planning for the 25th. Anniversary: 9/28 revival meeting, 9/29 evangelical meeting and 9/30 celebration Sunday**

3. We have Communion Service next Sunday.

4. "Pastoral Search Committee": The Pastoral Search Committee conducted its first meeting on 8/5/07 and elected Elder Ruey Lai as the Chairman of the committee. Committee members include: Elder Oliver Liu, Elder Sam Huang, Elder Y. K. Tien, Elder George Yen, Deacon David Shieh and Deacon Mei-Ju Chen (new member). If you have any suggestion, please let any member know of it. Thank you.

5. Access Bible Convention: to be held 9/15 at Logos Seminary. The registration fee is \$15 per person, Please register with Deacon Jack Tarng. For more details, please look up the bulletin board.

6. Summer retreat DVD and CD's are available in the bookstore. DVD's are \$20 CD's are \$ 12 and pamphlets are \$2.

7. There is \$10,020 deficit. Please make special offering, Memo: Summer Retreat.

8. Church Body: a. Please continue pray for Brother Nie and his parent.

b. Please continue pray for Lynn Chen's mom, and Lynn that she has discernment and strength to take care her Mom.

c. Please pray for Brother Ong that he has opportunity to share Jesus with his Mom.